
                                                                
 

                                  Zapisnik sa 116 sjednice Nastavno-naučnog vijeća 

 

Mjesto i vrijeme održavanja: Stošesnajesta sjednica Nastavno-naučnog vijeća Fakulteta 

za poslovne studije "Montenegro Business School", održana je 28.05.2014. godine u 

Podgorici, u prostorijama Fakulteta za poslovne studije sa početkom u 13:00 časova. 

Sjednici su prisustvovali: prof. dr Dragoljub Janković, dr Marija Janković, prof. dr 

Radislav Jovović, prof. dr Jelena Žugić, prof. dr Ratimir Jovićević, doc. dr Mladen 

Perazić i doc. dr Jelena Janjušević. 

Odsustvo opravdao: prof. dr Janko Radulović, rukovodilac postdiplomskih studija, 

prof. dr Milan Dabović, doc. dr Slobodanka Krivokapić i Spasoje Vukmirović, 

predstavnik studenata. 

 

Sjednicom je predsjedavao V.D.Dekana, prof. dr Dragoljub Janković. 

  

 

                                                 Za sjednicu je bio predložen sljedeći: 

 

                                                                      DNEVNI RED 

 

1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice; 

2. Razmatranje rezultata prolaznosti studenata po predmetima nakon 

drugih kolokvijuma; 

3. Usvajanje prijedloga o imenovanju komisije za razmatranje konkursnog 

materijala i pisanje izvještaja za izbor, po jednog nastavnika, u zvanje 

docenta za 

sljedeće naučne oblasti: Marketing menadžment, Računovodstvo i 

revizija, Marketinške komunikacije i Kontrola i revizija;       

4. Razmatranje Izvještaja komisije o podobnosti teme magistarskog rada i  

                  utvrđivanje prijedloga odluke o usvajanju teme i imenovanju komisije za  

                  ocjenu rada  kandidata Gorana Šćekića;        

5.  Izvještaj mentora  o studentima MBA; 

6. Infprmacija o angažovanju nastavnog kadra u studijskoj 

2014/2015.godini;    

7. Informacija o projektima Ministarstva nauke;                                                                                           

8. Tekuća pitanja  

                                                                   

 

 

Tačka 1.   Usvajanje zapisnika sa  116  sjednice Vijeća  
Nakon usvajanja dnevnog reda prešlo se na rad i odlučivanje po tačkama dnevnog reda. 

Zapisnik sa prethodne 116 sjednice  usvojen je bez primjedbi,  jednoglasno. Ovlašćuju se 

Predsjednik Vijeća i Sekretar da ga potpišu. 



 

Tačka  2.  Razmatranje rezultata prolaznosti studenata po predmetima nakon 

drugih kolokvijuma 

U okviru ove tačke dnevnog reda članovima Vijeća su podijeljeni rezultati prolaznosti 

studenata nakon drugih kolokvijuma po predmetima i godinama studija. 

U toku rasprave članovi Vijeća su komentarisali rezultate na pojedinim predmetima i 

uočili da je prolaznost na ispitima ujednačena skoro na svim predmetima.  

Zaključak: Prihvata se informacija.  

 

Tačka  3. Usvajanje prijedloga o imenovanju komisije za razmatranje konkursnog 

materijala i pisanje izvještaja za izbor, po jednog nastavnika, u zvanje docenta za 

sljedeće naučne oblasti: Marketing menadžment, Računovodstvo i revizija, 

Marketinške komunikacije i Kontrola i revizija     

Na konkurs koji je Univerzitet raspisao za izbor po jednog nastavnika u akademska 

zvanja docenta za  naznačene naučne oblasti Vijeće predlaže imenovanje komisija za 

razmatranje konkursnog materijala i pisanje izvještaja kako slojedi: 

             1.Za naučnu oblast Marketing menadžment, prijavila se jedna kandidatkinja dr 

Marija Janković, koja je podnijela svu neophodnu dokumentaciju. Vijeće predlaže da se 

imenuje komisija za razmatranje konkursnog materijala i pisanje izvještaja u sastavu 

kako slijedi: prof. dr Ratimir Jovićević, prof. dr Jelena Žugić i doc. dr Slobodanka 

Krivokapić. 

              2.Za naučnu oblast Računovodstvo i revizija, prijavio se jedan kandidat doc. dr 

Slavko Rakočević, koji je podnio svu neophodnu dokumentaciju. Vijeće predlaže da se 

imenuje komisija za razmatranje konkursnog materijala i pisanje izvještaja u sastavu 

kako slijedi: prof. dr Zoran Todorović, prof. dr Milan Dabović i prof. dr Radislav 

Jovović. 

              3.Za naučnu oblast Marketinške Komunikacije, prijavio se jedan kandidat dr 

Rajko Bujković, koji je podnio svu neophodnu dokumentaciju. Vijeće predlaže da se 

imenuje komisija za razmatranje konkursnog materijala i pisanje izvještaja u sastavu 

kako slijedi: prof. dr Darko Lacmanović, prof. dr Mladen Perazić i prof. dr Ratimir 

Jovićević. 

              4.Za naučnu oblast Kontrola i revizija, prijavio se jedan kandidat dr Branislav 

Radulović, koji je podnio svu neophodnu dokumentaciju. Vijeće predlaže da se imenuje 

komisija za razmatranje konkursnog materijala i pisanje izvještaja u sastavu kako slijedi: 

prof. dr Milan Dabović, prof. dr Dragoljub Janković i prof. dr Gordana Paović-Jeknić. 

Zaključak:  Odluke o predlaganju imenovanja komisije za razmatranje konkursnog 

materijala i pisanje izvještaja proslijediti Senatu na dalji postupak. 

 

Tačka  4. Razmatranje Izvještaja komisije o podobnosti teme magistarskog rada i  

                utvrđivanje prijedloga odluke o usvajanju teme i imenovanju komisije za  

                ocjenu rada  kandidata Gorana Šćekića 

U okviru ove tačke dnevnog reda  Vijeću je dostavljen Izvještaj o podobnosti teme 

magistarskog rada  pod nazivom Grawe osiguranje-garancija međunarodnog kvaliteta, 

kandidata Gorana Šćekića.  

U toku rasprave članovi Vijeća su komentarisali pomenuti Izvještaj i zaključili da nije 

napisan u skladu sa Pravilima studiranja na postdiplomskim studijama i da ga treba vratiti 



Komisiji da ga ispravi.  Što se tiče primjedbi koje su se odnosile na naziv rada, 

konstatovano je da  je Senat na XLIII sjednici održanoj 29.11.2013. godine prihvatio 

prijavu pod naznačenim nazivod. 

Zaključak:  Članovi Vijeća  predlažu da se Izvještaj vrati Komisiji za ocjenu podobnosti 

teme magistarskog rada radi ispravke. 

 

Prije prelaska na sljedeću tačku dnevnog reda predsjedavajući Vijećem je predložio da se 

ova tačka dnevnog reda proširi i razmotri Izvještaja komisije o podobnosti teme 

magistarskog rada i utvrđivanje prijedloga odluke o usvajanju teme i imenovanju 

komisije za ocjenu rada  kandidatkinje Dušanke Ćorović, što su članovi Vijeća 

jednoglasno prihvatili. 

Vijeću je dostavljen Izvještaj o podobnosti teme magistarskog rada, pod nazivom 

Utvrđivanje kvaliteta usluga u elektronskom bankarstvu, kandidatkinje Dšanke Ćorović. 

Vijeće je saglasno sa predloženim Izvještajem pa se utvrđuje Odluka o predlaganju 

usvajanja teme i imenovanju komisije za ocjenu rada imenovane kandidatkinje u sastavu: 

prof. dr Sonja Bjeletić, predsjednik, prof. dr Radislav Jovovič, mentor i doc. dr Jelena 

Janjušević, član. 

Zaključak: Senatu Univerziteta uputiti Odluku o usvajanju izvještaja komisije o 

podobnosti teme magistarskog rada i Odluku o odobravanju teme i imenovanju članova 

komisije za ocjenu rada kandidatkinje Dušanke Ćorović. 

 

Tačka  5. Izvještaj mentora  o studentima MBA 

Podatke o studentima MBA studija koji se odnose na njihov trenutni status, kao i o 

mogućnostima koje im je ponudio Fakultet da bi dobili diplomu Master studija, saopštila 

je Vesna Mijatović, sekretar Fakulteta. 

Vijeće konstatuje da  kandidati spriječeni radnim obavezama nijesu pokazali, bar za sada, 

interesovanje da završe studije.  

Zaključak: Prihvata se informacija. 

 

Tačka  6. Infprmacija o angažovanju nastavnog kadra u studijskoj 2014/2015.godini 

Predsjedavajući Vijećem je obavijestio  prisutne da će kao drkan Fakulteta u narednim 

danima obaviti pojedinačne razgovore sa nastavnim osobljem oko njihovog angažovanja 

za narednu studijsku 2014/2015. godini.  

Takođe je mišljenja da u narednoj studijskoj godini na studijskom program Finansijski 

menadžment studentima treba u šestom semestru ponuditi i treće podusmjerenje Mali 

biznis, koje je takođe reakreditovano. 

Zaključak: Prihvata se informacija. 

 

Tačka  7. Informacija o projektima Ministarstva nauke 

Zbog opravdanog odsustva doc. dr Slobodanke Krivokapić, koja je bila uključena u 

realizaciju projekta Efikasnost vodenih resursa na sjveru CG, informacija se odlaže  za 

neku narednu sjednicu. 

 

Tačka  8. Tekuća pitanja: 

U okviru ove tačke dnevnog reda predsjedavajući Vijećem je obavijestio prisutne o visini 

školarine za studijsku 2014/2015. godinu. 



 

  Zapisnik sačinila                                                              Naučno nastavno vijeće 

                                                                                              predsjedavajući 

                                                                                               

  Vesna Mijatović                                                            prof.dr  Dragoljub Janković 

 

 

 

 

 

 


